Holidays in Ukraine

We have many holidays in Ukraine but I would like to tell about the main of them. 

First it is the New Year. It is my favourite holiday. It is merry to decorate the New Year Tree, to dance near it and to receive presents. 

Then in a week there is Christmas. In Ukraine it is an old and popular holiday. In the morning boys go from house to house, from flat to flat, sing traditional holiday songs and wish everything good to the people they visit. The people give them sweets, cakes and money. 

The 8th of March is the Women's Day. We give presents to our mothers, grandmothers, teachers, sisters and girl-friends and wish everything good to them. 

On the 1st of May we celebrate May Day. On the 9th of May we have Victory Day. It is a great holiday. We say, "Thank you very much" to old people who took part in the Great Patriotic War and defended our Motherland against the fascists. In spring we have one more traditional holiday. It is Easter. Usually people bake cakes and paint and colour eggs for the holiday. 

On the 24th of August we celebrate Independence Day. 

The 1st of September is a holiday for everybody who studies. 

Each holiday is interesting in its way but all of them are good and merry. 

Перевод текста: Holidays in Ukraine

Мы имеем много отпусков в Украине, но я хотел бы сказать об основном их. 

Сначала это - Новый год. Это - мой любимый праздник. Весело украсить Новогоднюю елку, танцевать около этого и получать подарки. 

Тогда через неделю есть Рождество. В Украине это - старый и популярный праздник. В утренних мальчиках идут от дома, чтобы жить, от квартиры до квартиры, петь традиционные песни праздника и желание все хорошее людям, которых они посещают. Люди дают им конфеты, пироги и деньги. 

8-ого марта - Женский День. Мы даем подарки нашим матерям, бабушкам, преподавателям, сестрам и подругам и желаем все хорошее им. 

1-ого мая мы празднуем Первый Май. 9-ого мая мы имеем День Победы. Это - большой праздник. Мы говорим, "большое спасибо" старикам, которые приняли участие в Большой Патриотической войне и защищали нашу Родину против фашистов. Весной мы имеем еще один традиционный праздник. Это - Пасха. Обычно люди пекут пироги и краску и цветовые яйца для праздника. 

24-ого августа мы празднуем день независимости. 

1-ого сентября - праздник для каждого, кто учится. 

Каждый праздник интересен в его пути, но все они хороши и веселы.

